
Witam,  
 
W sprawie propozycji zmian systemu handlu emisjami zdecydowanie jestem przeciwna kierunkom 
działań Komisji Europejskiej. Chciałabym wyrazić zdecydowany sprzeciw w zakresie proponowanych  
zmian zasad funkcjonowania systemu handlu emisjami przed osiągnięciem wiążącego porozumienia 
z innymi światowymi graczami w tej sprawie. Propozycje Komisji doprowadzą wyłącznie do wzrostu 
cen uprawnień do emisji, a nie do obniżenia emisji. Takie działania nie realizują ani celów Polityki 
klimatycznej ani żadnej uzgodnionej długofalowej polityki energetycznej Unii. 
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